
PROTOKÓŁ NR 37/2021 
z posiedzenia Komisji Komunikacji, Transportu 

i Bezpieczeństwa Publicznego odbytego w dniu 24 września 2021 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział brała Pani 
Katarzyna Zagajewska– Dyrektor Wydziału Infrastruktury Starostwa Powiatowego  
w Rawie Mazowieckiej oraz przedstawiciel KPP w Rawie Mazowieckiej. 

Posiedzeniu Przewodniczył Pan Łukasz Sekuter- Przewodniczący Komisji 
Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego. 

  
Przyjęto następujący porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa na skrzyżowaniach drogi wojewódzkiej 
707 z drogami gminnymi, ilość zdarzeń drogowych na tym terenie  
i prawdopodobieństwo oznakowania miejsca jako czarny punkt. 
4. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg 2020/2021 oraz stan 
przygotowań do sezonu 2021/2022. 
5. Informacja o przebiegu inwestycji w roku 2021, remonty cząstkowe, przetargi. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.1 Otwarcia obrad Komisji o godzinie 10:00 dokonał jej Przewodniczący, witając 
obecnych na posiedzeniu Komisji. 

Na podstawie listy obecności stwierdził istnienie quorum i uprawnienie 
Komisji do podejmowania wiążących decyzji. 
 
 
Ad.2 Porządek obrad został przyjęty w kształcie zaproponowanym przez 
Przewodniczącego Komisji. 
 
 
Ad. 3 W tym punkcie przedstawiciel KPP w Rawie Mazowieckiej przedstawił 
informację o stanie bezpieczeństwa na skrzyżowaniach drogi wojewódzkiej 707  
z drogami gminnymi, ilość zdarzeń drogowych na tym terenie i prawdopodobieństwo 
oznakowania miejsca jako czarny punkt po czym nastąpiła dyskusja w tym temacie. 
 
 
Ad.4 Kolejny punkt porządku obrad obejmował podsumowanie akcji zimowego 
utrzymania dróg 2020/2021 oraz stan przygotowań do sezonu 2021/2022. 
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Ad.5 W tym punkcie komisja zapoznała się z informacją o przebiegu inwestycji  
w roku 2021, remonty cząstkowe, przetargi. 
 
 
Ad. 6 W sprawach różnych głosów nie było. 
 
 
Ad.7 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, o godz. 11:00 Przewodniczący 
zamknął posiedzenie Komisji. 
 
 
W załączeniu: 

- załączniki wymienione w treści protokołu. 
Sporządziła: Patrycja Wróblewska-Firek 
 
 
        Przewodniczący Komisji 


